
Bestyrelsesmøde d. 22. februar 
Tidspunkt 19.30-21 
TEAMS 
 

 Referat  

Kort nyt fra Helle 
Herunder  

- Regnskabsafslutning 
2020 

- Ny leder Fredensgård 
- Minimumsnormeringer 

contra mangel på 
pædagoger 

- Dagtilbudsleder 
-  

Underskud 31.000, men 
forventet coronamidler for 
udgifterne. Vi har begyndt at 
tage fat i teknisk i forhold til 
køkken til Regnbuen. 
 
Pernille fra Hørning som har 
været konstitueret leder starter 
på mandag som daglig leder i 
Fredensgård 
 
Michelle daglig leder 
Skovtroldene kommer tilbage fra 
barsel, når hun er vaccineret, da 
hun er i risikogruppe i forhold til 
Corona, Heldigvis vil Finn gerne 
blive indtil da. 
 
Vi vil gerne ansætte ekstra 
pædagoger. Lige nu er det 
lykkedes i Skovtroldene og 
Elverhøj. I Regnbuen har vi et 
opslag ude. 
 
2. runde på fredag til 
dagtilbudsleder i Højvangen, 
Forventet tiltrædelse 1. april. 

 

Valg 2021 
 
Hvordan vil vi gribe det an, når vi 
ikke er sikre på at vi kan mødes. 
 
Husk aktivitetsgrupper og 
dialoggrupper (det lavede vi på 
sidste møde) 
 
Fordeling af medlemmer i de 
enkelte huse. Det sidste mandat 
er  i Skovtroldene, men burde 
måske være i Elverhøj. Endelig 
beslutning 

Vi holder fast i datoen 17 marts. 
Vi afholder valg over teams. Den 
nuværende bestyrelse tager fat i  
de daglige ledere og spørger om 
de har nogle kandidater. 
 
 
Louise laver plakat og Helle og 
Julie laver invitation. 
 
Der er laver ny fordeling af 
pladser. Vi følger normeringerne. 
Derved bliver den sidste plads i 
Skovtroldene. 

 

Hvordan ønsker vi de daglige 
ledere inddraget i bestyrelsen? 
Vil vi fortsat have at de deltager 
til hele mødet i det hus vi 
besøger, eller skal de som 
inspiration præsentere huset og 
husets pædagogik 

Fremover vil de daglige ledere 
præsentere det hus, vi afholder 
mødet i. Dernæst forlader de 
daglige leder mødet. 
 
Bestyrelsen vil fortsat gerne 
komme rundt i husene. 

 



Bestyrelsesmøde d. 22. februar 
Tidspunkt 19.30-21 
TEAMS 
 

Evt  Helle takkede samarbejdet. 
 

 

Evaluering af mødet Det har været et godt og 
effektivt møde. Dejligt med 
konkret bestyrelsesarbejde. 

 

   

   

   

 


